
S obzirom da Upute ne preciziraju provedbu u niti jednom segmentu, a istovremeno činjenicu 

kako je prehrana u školama kojima je osnivač Grad Rijeka već i do sada organizirana na 

nekoliko različitih načina, molimo vas za postupanje u skladu sa zaključcima sa sastanka 

ravnatelja, održanog 21. prosinca. U privitku ovog maila, dostavljamo još jednom  i 

spomenuti Zapisnik. 

 

Poznavajući sve specifičnosti vaših ustanova, izražavamo svoju suglasnost s bilo kojim od 

predloženih modela uvođenja i to kako slijedi: 

 

- „ako škola ima kuhinju i blagovaonicu, organizirat će prehranu prema Odluci u 

prostorima predviđenim za to;  

- ako škola nema školsku kuhinju, uz suglasnost osnivača može angažirati vanjskog 

pružatelja usluga; 

- ako škola nema blagovaonicu, osnivač može preporučiti školi organizaciju prehrane u 

drugom odgovarajućem prostoru, a u iznimnim slučajevima i u učionicama dok se ne 

ostvare potrebni preduvjeti, pri čemu se treba pridržavati zdravstveno-higijenskih 

uvjeta.“ 

 

Sukladno Uputama, dodatno vas molimo da informirate sve zaposlenike škole, učenike i 

roditelje o mogućnosti organizacije financirane prehrane, da redovito unosite podatke o 

učenicima koji su uključeni u prehranu u e-Dnevnik te da pažnju posvetite činjenici 

kako podaci trebaju biti uneseni najkasnije posljednjega radnog dana u mjesecu za 

tekući mjesec. 

 

S obzirom na specifičnosti svake pojedine škole kao i činjenicu da na prostorne i 

materijalne uvjete ne možemo djelovati „ad hoc“, molimo svih za razumijevanje i 

stojimo na raspolaganju za daljnju komunikaciju i podršku. 

 

Srdačan pozdrav iz Odjela! 

 

 


